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Aanleiding/ overwegingen 
 

In Renkum is een Transitievisie Warmte actief, die geldt voor de periode 2022 tot en met 2026. In 

de transitievisie Warmte Renkum wordt aangegeven dat de gemeente in 2026 met plannen tot aan 

2030 zal komen en daarnaast een doorkijk naar 2040 zal schetsen. Het zal in 2026 nog niet duide-

lijk zijn, op wijkniveau, wie wanneer voor een wijkgerichte aanpak in aanmerking komt. 

Er zijn in Renkum twee potentiële hoogtemperatuur warmtebronnen mogelijk zijn, te weten de af-

valcentrale in Duiven en de papierfabriek in Renkum. 

 

Voor alle Nederlanders geldt, als de maatregel door gaat, de verplichting om over te stappen op 

een duurzame verwarmingsinstallatie per 2026. 

Voor inwoners van Renkum is het mogelijke vooruitzicht op een aansluiting op een collectieve 

warmtebron een onduidelijk perspectief, als ze voor die tijd voor de keuze staan om hun verwar-

mingsinstallatie te vervangen. Inwoners weten niet of ze een verstandige keuze maken, wanneer 

ze nu een investering doen in een nieuwe verwarmingsinstallatie. 

 

De ontwikkeling van een warmtenet heeft een lange aanloop: de periode tussen plannen maken en 

realisatie duurt vele jaren.  

Een warmtenet heeft alleen een valide business case wanneer er een hoog percentage aansluitin-

gen gegarandeerd is.  

 

 

Vragen1 
 

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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Vraag 1 Kunt u bevestigen dat het niet mogelijk is om voor 2026 een wijkgerichte aanpak gereed te hebben 

voor alle wijken van Renkum? 
  

Antwoord Ja, om diverse redenen is het niet mogelijk om voor 2026 een wijkuitvoeringsplan voor alle wijken 

gereed te hebben. Ten eerste duurt het naar schatting twee jaar voordat een wijkuitvoeringsplan 

definitief kan worden vastgesteld. Deze doorlooptijd is nodig om een gedragen plan tot stand te 

brengen waarvoor een uitvoerig participatieproces is doorlopen. Ten tweede vraagt het opstellen 

van een wijkuitvoeringsplan op dit moment ongeveer 0,3fte. Op dit moment is een beperkte capaci-

teit hiervoor beschikbaar en het is niet te verwachten dat dit uiterlijk dit jaar dermate kan worden 

uitgebreid dat voor 2026 voor alle wijken een wijkuitvoeringsplan is vastgesteld. Tot slot vindt de 

uitvoering op dit moment plaats aan de hand van de Transitievisie Warmte. Daarin zijn de wijken 

aangeduid waar tot 2026 aan de slag wordt gegaan met een wijkuitvoeringsplan. Daarmee zijn ver-

wachtingen geschapen richting bewoners die we graag willen nakomen.  

 

 

Vraag 2 Zijn er concrete gesprekken met de twee genoemde hoogtemperatuur warmtebronnen om een 

warmtenet aan te leggen? Kunt u daarbij aangeven wat deze gesprekken aan perspectief bieden? 
  

Antwoord Over een warmtenet met als warmtebron de afvalcentrale in Duiven worden geen concrete gesprek-

ken gevoerd of andere concrete acties uitgevoerd. De reden hiervoor is dat een nadere verkenning 

van de mogelijkheden heeft laten zien dat het geen reële verwachting is dat Oosterbeek in de nabije 

toekomst zal worden aangesloten op het warmtenet van Arnhem (gevoed met de restwarmte van 

de afvalcentrale van Duiven). Zowel binnen Arnhem als in meer nabij gelegen gemeenten bij de af-

valcentrale in Duiven zijn voor de hand liggendere mogelijkheden om de warmte voor beschikbaar 

te stellen. Daar komt bij dat er op dit moment een warmteschaarste is bij deze afvalcentrale. Met 

betrekking tot de papierfabriek in Renkum geldt dat er op dit moment een grove studie wordt ge-

daan naar de haalbaarheid van een warmtenet in Renkum, gevoed met de (laagtemperatuur) rest-

warmte van Parenco. Indien de grove studie een positief beeld laat zien, moet meer gedetailleerd 

onderzoek worden gedaan naar de haalbaarheid en zal het gesprek ook gevoerd gaan worden met 

zowel Parenco als de gemeente Wageningen.  

 

 

Vraag 3 Heeft de gemeente al vragen ontvangen van inwoners over de mogelijke aansluiting op een warm-

tenet? Zo ja, hoe frequent krijgt de gemeente dit soort vragen? 
  

Antwoord Ja, vanuit de actieve wijkinitiatieven krijgen we hier soms een enkele vraag over. Vanuit andere be-

woners van de gemeente hebben we hier nog geen vragen over gehad.  

 

 

Vraag 4 Kunt u aangeven hoe lang inwoners van Renkum minimaal moeten wachten voordat ze weten of ze 

op een collectieve warmtebron kunnen worden aangesloten? 
  

Antwoord Op dit moment wordt een grove studie gedaan naar de haalbaarheid van een warmtenet in Ren-

kum. De resultaten hiervan worden uiterlijk deze zomer verwacht. Hiermee zal duidelijk worden of 

er überhaupt perspectief is op een warmtenet in Renkum, gevoed met de restwarmte van Parenco. 

Indien blijkt dat er perspectief is op een warmtenet, zal een vervolgaanpak worden bepaald. Voor 

de andere dorpen en wijken in onze gemeente geldt dat de mogelijkheid van een collectieve warm-

tebron per wijkuitvoeringsplan wordt onderzocht. De startwijken tot 2026 zijn benoemd in de Tran-

sitievisie Warmte. Wanneer de volgende wijken zullen starten met het wijkuitvoeringsplan wordt in 

de Transitievisie Warmte 2.0 vastgesteld. 

 

 

Vraag 5 Moeten inwoners er rekening mee houden dat ze binnen 7 jaar worden aangesloten op een collectief 

warmtenet? Zo nee, kan deze vraag voor een later jaartal met zekerheid worden beantwoord? Zo 

ja, binnen hoeveel jaar schat u dit in? 
  

Antwoord Nee, inwoners kunnen er geen rekening mee houden dat ze binnen 7 jaar op een collectieve warm-

tevoorziening worden aangesloten. Per wijk wordt in de komende jaren een wijkuitvoeringsplan 
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opgesteld waarbinnen onderzocht wordt welke mogelijkheden er zijn voor een collectieve warmte-

voorziening. Daarom kan deze vraag ook niet voor een later jaartal met zekerheid worden beant-

woord. Bovendien zal naar verwachting voor veel woningen geen collectieve warmtevoorziening tot 

de mogelijkheden behoren. 

 

 

Vraag 6 Bent u bereid de inwoners van Renkum actief te voorzien van extra informatie voor wat betreft de 

aansluiting op gemeenschappelijke warmtebronnen totdat de wijkgerichte aanpak bekend is? Zo 

nee, kunt u uitleggen waarom u dat niet nodig acht? 
  

Antwoord Ja, hiertoe zijn we bereid en gaan we met de afdeling communicatie een plan voor opstellen. 

 

 

Vraag 7 Acht u het waarschijnlijk dat er een moment komt dat een warmtenet geen valide business case 

meer oplevert, omdat er andere duurzame warmtebronnen zijn gerealiseerd (op wijkniveau) 
  

Antwoord Hoe meer woningen op individuele warmtevoorzieningen overstappen hoe minder rendabel het 

wordt om een collectieve warmtevoorziening te treffen. Dat er zich in de toekomst situaties zullen 

voordoen waarbij er geen rendabele business case kan worden ontwikkeld omdat de potentiële deel-

nemers in het warmtenet reeds andere warmtevoorzieningen hebben getroffen is dus een risico. 

Hoe waarschijnlijk deze situatie is, is moeilijk te bepalen aangezien dit van vele factoren afhankelijk 

is zoals onder andere de omvang van het te realiseren warmtenet, het moment waarop het warmte-

net gerealiseerd zal worden, de deelname van eventuele grote warmtevragers in het warmtenet en 

de kosten ervan. We proberen hierbij zo snel mogelijk meer duidelijkheid te krijgen voor onze inwo-

ners. 

 

 


